Canadian History of Education Association/l’Association canadienne histoire de l’éducation 

Founders’ Prizes, 2010

Le texte en français suit celui en anglais

Five prizes will be awarded by the Canadian History of Education Association (CHEA/ACHE) at its 16th Biennial Conference on October 21-24, 2010 at Novatel Toronto North York.

Prizes acknowledge the excellence of contributions to educational history. The winners receive a certificate of achievement and their names are published in Historical Studies in Education/Revue d’histoire de l’éducation.
Prizes are awarded in the following categories:
· an English-language article/original chapter 

· a French-language article/original chapter 

· an English-language book/anthology 

· a French-language book/anthology 

· The Cathy James’ Memorial Dissertation Prize for a thesis on the history of education in Canada, written in either French or English 

Eligibility requirements:
Works published by Canadian and international scholars in the field of Canadian educational history during the period between 1 May 2008 and 30 April 2010 are eligible for consideration. Dissertations must be written on the history of education in Canada and have been defended during the period between 1 May 2008 and 30 April 2010.

Deadline for Nominations: 30 April 2010.
Please submit three printed copies of all books and articles.  For doctoral

theses, please submit one electronic (in pdf format) and one printed copy.
All submissions should be sent to:
Dr. Sara Burke

c/o Department of History,

Laurentian University,

935 Ramsey Lake Road,

Sudbury, Ontario, Canada,

P3E 2C6

sburke@laurentian.ca
L’Association canadienne histoire de l’éducation/Canadian History of Education Association 

Prix des Fondateurs, 2010

L’Association canadienne d’histoire de l’éducation (ACHÉ-CHEA) décernera cinq prix à l’occasion de son 16e Congrès biennal qui se tiendra du 21 au 24 octobre 2010 à l'hôtel Novatel North York de Toronto.
Les Prix reconnaissent l’excellence des contributions en histoire de l’éducation. Les lauréats recevront une attestation et leurs noms apparaîtront dans Historical Studies in Education/Revue d’histoire de l’éducation.

Les Prix seront décernés pour chacune des catégories suivantes :

    * Article ou chapitre inédit en langue anglaise
    * Article ou chapitre inédit en langue française
    * Ouvrage ou recueil en langue anglaise
    * Ouvrage ou recueil en langue française
 Le Prix commémoratif Cathy James sera attribué à la meilleure thèse de doctorat consacrée à l’histoire de l’éducation au Canada, rédigée en français ou en anglais. 
Exigences d’éligibilité :

L’Association acceptera des soumissions de travaux effectués par des chercheur(e)s canadiens ou internationaux dans le domaine de l’histoire de l’éducation au Canada et publiés entre le 1er mai 2008 et le 30 avril 2010. Les thèses de doctorat doivent avoir été soutenues entre le 1er mai 2008 et le 30 avril 2010.

Date limite des propositions : 30 avril 2010

Veuillez joindre trois exemplaires du livre, de l’article ou du chapitre proposé. En ce qui concerne les thèses, veuillez faire parvenir une copie électronique (en format pdf) et une copie papier de la thèse. Les propositions de candidatures doivent être soumises à :

Dre Sara Burke
Département d'histoire
Université Laurentienne
935, chemin du Lac Ramsey

Sudbury (Ontario) Canada

P3E 2C6

sburke@laurentian.ca

